
Styremøte 22.12.2022 

Klokken 13:30, Digitalt 

 

Tilstede: Evelynn, Åmund (s), Britt (s), Trine (s), Jan Ove (s), Bjarne (s), Endre (s), Hilde (s).  

 

191/22 Status drift 

1. Begynt med el-kontroll på sikringsskapene. L1 er ferdig.  

2. Ferdig på takene, gjenstår nå bare å montere dørene etter hvert som heisene er ferdig.  

3. Vært endel oppfølgning i forhold til brøyting og sørge for at kummene ikke tettes av is/snø.  

4. Hatt befaringer med VVS Bergen både i kjellere, på ventilasjon og bad. De har også vært inne med 

kamera på forkontroll til staking/spyling av rør. Vi ble da anbefalt til å vente til over nyttår, da det ikke 

var tegn til noe forsamling av smuss i de 4 rørene vi har hatt problemer. De kontrollerer med kamera 

igjen i januar.  

5. Vært en heisstans til på den nye heisen i Vadmyrveien 26 (torsdag 08.12.22). Dette følges opp ved 

videre montering og overtagelser av nye heiser.  

6. Fortsatt oppfølgning på heisene i Vadmyrveien 4 som stopper i 7/8 og 8/9 etasje. 

 

 

192/22 Godkjenning av saksliste og innkalling 

Vedtak: Alle i styret godkjenner sakslisten og innkallingen. 

 

 

193/22 Godkjenning av nye andelseiere 

Leil. 121 (L4 / 4R) Fra Amalie Bratten Furelid til Ben Efraim Rørvik (solgt 21.07.22 flyttet inn i 

august, ikke fått info. )  

Fremleie: Leil. 306 (H2 / 3R) Eier: Edwin Rippon leietager Sha Katrin Wah fra 15.12.2022 

Vedtak: Godkjenner en ny andelseier og en fremleie.  

 

 

194/22 Arkoconsult 

Arkoconsult, Åmund og Evelynn var i møte med Plan og Bygningsetaten for å få klarhet i hvilke 

potensielle planer de har for området rundt Vadmyra BRL og hva det evt vil kunne si for et potensielt 

nybygg. Vedlagt ligger referat fra det møte.  

Vedtak: Styret ønsker at Arkoconsult går i gang med kartlegging som samsvarer med de 

punktene som kom frem under møtet med Bergen Kommune. 

 

 

195/22 Billedkunst i inngangspartiet, Vadmyrveiene 26 

Kommet spørsmål fra beboer om å ha billedkunst i inngangspartiet i Vadmyrveien 26, se vedlegg. 

Vedtak: Styret støtter ikke forslaget fra beboer om kunst i inngangspartiet.  

 

 


